
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 7/2023 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Dátum, čas a miesto konania: 20. jún 2023 o 10.00 hod., v miestnosti Spitzer na 1. poschodí budovy 

sídla AVF na Grösslingovej ulici č. 53 v Bratislave. 

Forma zasadnutia:  kombinovaná, prezenčne a formou videokonferencie 
 
Prítomní prezenčne: predseda rady Ing. Dušan Zbudila; podpredsedníčka rady Mgr. Slavomíra 
Salajová;  členovia rady: prof. PhDr. Jelena Paštéková, PhD.;  prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD.; Mgr. 
Barbora Struss;  Mgr. Marta Švecová Mgr. Richard Kováčik, PhD.;  Mgr. Vincent Štofaník;  riaditeľ 
fondu MgA. Peter Badač, ArtD. 
Prítomný formou videokonferencie: JUDr. Radoslav Remšík;   
Hosť: Ing. Ľubica Vondrová, predsedníčka Dozornej komisie, Mgr. Katarína Lukačiková, 
zamestnankyňa fondu 
 
Predseda rady vykonal prezentáciu a skonštatoval, že prítomní na rokovaní sú všetci členovia a rada 
je uznášaniaschopná. 
 
Prítomní boli informovaní, že zo zasadnutia je realizovaný audiozáznam, záznam komunikácie členov 
formou videokonferencie cez  aplikáciu MS Teams a rokovanie je prenášané formou živého vysielania 
na profile AVF na youtube.com., kde je archivovaný na: 
https://www.youtube.com/watch?v=rVwFCPRFRAw 
 
Predseda rady navrhol za overovateľku zápisu  Mgr. Barbora Struss, ktorá s tým súhlasila.  
 
Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, B. Struss,  J. Paštéková, R. Remšík, S. Salajová, V. Štofaník, M. Švecová, D. Zbudila)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (Z. Gindl-Tatárová).  
Rada návrh schválila.  
 

Po hlasovaní predseda rady predniesol návrh programu: 

1. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 

Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu 

podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov (neverejné 

rokovanie) 

1.1. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1.2 vo výzve č. 2/2023  

1.2. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 vo výzve č. 5/2023  

1.3. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.1 v priebežnej  výzve č. 3/2023  

1.4. Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.3 vo výzve č. 1/2023 

1.5.  Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 4 vo výzve č. 4/2023 

1.6. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve č. 4/2023 - dotácie 

1.7. Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve č. 4/2023 - štipendiá 

 
2. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

2.1. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

2.2. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

2.3. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

https://www.youtube.com/watch?v=rVwFCPRFRAw
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3. Informácia riaditeľa AVF o uskutočnených pracovných cestách v druhom štvrťroku 2023. 

 

4. Nový Organizačný poriadok kancelárie Audiovizuálneho fondu 

 

5. Úprava Štruktúry podpornej činnosti AVF 2023  a  alokácie finančných prostriedkov na podporu 

audiovizuálnej kultúry – pokračovanie v rokovaní 

 

6. Informácia o odozve odbornej verejnosti na výzvu pripomienkovať  „Tabuľku pre výpočet 

podielu slovenského zastúpenia“ 

 

7. Informácia o aktuálnom stave  zmien legislatívy v ČR v súvislosti s premenou Státního fondu 

kinematografie 

 

8. Žiadosť prijímateľa What If Films, s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania projektu č. AVF 160/2022-

5/1.1.1 

 

9. Rôzne 

 

10. Informácia o činnosti Dozornej komisie 

 

11. Rokovanie o personálnych záležitostiach s pozvanými hosťami  na základe Žiadosti členov rady  

J. Paštékovej, Z. Gindl-Tatárovej, V. Štofaníka a R. Kováčika. 

 

• Predseda rady Dušan Zbudila navrhol, vzhľadom na to, že ide o rokovanie o zmluve 

žiadateľa a teda neverejné rokovanie, zaradiť  bod č. 8  ako  bod. č. 2 programu. 

Zuzana Gindl-Tatárová navrhla zaradiť bod č. 11  ako tretí bod programu, nakoľko z predchádzajúcej 

mailovej korešpondencie medzi dvoma členmi rady vyplynulo, že takýto bod programu by mal byť 

vzhľadom na ochranu osobných údajov neverejný.  

• Richard Kováčik navrhol, aby bod č. 10 programu – správa o činnosti Dozornej komisie 

nasledoval ako prvý po neverejnej časti programu, čiže ako bod 4.  

 

Po týchto pripomienkach predseda rady predniesol návrh upraveného programu rokovania: 

 

1. Informácia o výsledkoch hodnotenia žiadostí podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 

Štatút Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov 

fondu podľa § 4 ods. 2 písm. h) zákona č. 516/2008 Z. z. v znení neskorších predpisov 

(neverejné rokovanie) 

1.1 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1.2 vo výzve č. 2/2023  

1.2 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2 vo výzve č. 5/2023  

1.3 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.1 v priebežnej  výzve č. 3/2023  

1.4 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.3 vo výzve č. 1/2023 

1.5  Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 4 vo výzve č. 4/2023 

1.6 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve č. 4/2023 - dotácie 

1.7 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve č. 4/2023 - štipendiá 

2. Žiadosti žiadateľov o zmeny v zmluvách 
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3. Rokovanie o personálnych záležitostiach s pozvanými hosťami  na základe Žiadosti členov 

rady  J. Paštékovej, Z. Gindl-Tatárovej, V. Štofaníka a R. Kováčika. 

4. Informácia o činnosti Dozornej komisie 

5. Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu v období medzi zasadnutiami a kontrola plnenia 

úloh a uznesení 

5.1 Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 

5.2 Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

5.3 Kontrola plnenia úloh a uznesení 

6. Informácia riaditeľa AVF o uskutočnených pracovných cestách v druhom štvrťroku 2023. 

7. Nový Organizačný poriadok kancelárie Audiovizuálneho fondu 

8. Úprava Štruktúry podpornej činnosti AVF 2023  a  alokácie finančných prostriedkov na podporu 

audiovizuálnej kultúry – pokračovanie v rokovaní 

9. Informácia o odozve odbornej verejnosti na výzvu pripomienkovať  „Tabuľku pre výpočet podielu 

slovenského zastúpenia“ 

10. Informácia o aktuálnom stave  zmien legislatívy v ČR v súvislosti s premenou Státního fondu 

kinematografie 

11. Rôzne 

 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, D. 

Zbudila) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh programu schválila.  

 

 

1.  INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HODNOTENIA ŽIADOSTÍ PODĽA ČLÁNKU 5 ODS. 3 PÍSM. B) VP 

AVF Č. 1/2018 ŠTATÚT AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V SPOJENÍ S INFORMÁCIOU O PRIDELENÍ 

FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV FONDU PODĽA § 4 ODS. 2 PÍSM. H) ZÁKONA Č. 516/2008 Z. Z. 

V ZNENÍ NESKORŠÍCH PREDPISOV (neverejné rokovanie) 

 

1.1 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.1.2 vo výzve č. 2/2023 k protokolu č. 

HF2/2023 

 

Predseda komisie Peter Nagel informoval členov rady formou videokonferencie o priebehu hodnotenia 

žiadostí vo výzve č. 2/2023. Odborná komisia posudzovala 24 žiadostí, z ktorých bolo možné podporiť 

iba 4 žiadosti v celkovej sume 1 320.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia 

riaditeľa v zmysle zákona. 

• V diskusii s členmi rady predseda odbornej komisie apeloval na zloženie odborných 

komisií, do ktorých by mali byť nominovaní takí členovia, ktorí sa budú aktívnejšie zapájať 

do hodnotiaceho procesu.  

• Členka rady J. Paštéková sa pýtala, či oznam sumy alokácie finančných prostriedkov na 

výzvu pred uzavretím kola HT1 nenarušilo hodnotiaci proces. Predseda odbornej komisie 

odpovedal, že mu to neprekážalo.  

•  

 
UZNESENIE č. 16/2023 z 20. 6. 2023 

Rada sa na augustovom rokovaní bude zaoberať  zmenami  zásad,  kritérií a priorít hodnotenia žiadostí. 
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Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, D. 

Zbudila)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 

 

 

1.2 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 1.2.1 vo výzve č. 5/2023 k protokolu č. 

DF2023_5 1.2.1_dotacia_1 

 

Predseda komisie Ivo Brachtl informoval členov rady formou videokonferencie o priebehu hodnotenia 

žiadostí vo výzve č. 5/2023. Odborná komisia posudzovala 14 žiadostí, z ktorých navrhla podporiť 9 

žiadosti v celkovej sume 165.000,- eur, čím o 65.000 eur prekročila alokovanú sumu na podporu. 

K odporúčaným žiadostiam boli následne prijaté rozhodnutia riaditeľa v zmysle zákona. 

 

• V diskusii s členmi rady predseda komisie  požiadal v odôvodnených prípadoch  o možnosť 

zníženia paušálnych súm určených na vývoj dokumentárneho audiovizuálneho diela riešiaceho 

situáciu . Zároveň požiadal radu o navýšenie alokovanej sumy na podporu projektov o 30 tisíc 

eur. 

 
UZNESENIE č. 17/2023 z 20. 6. 2023 

Rada sa na augustovom rokovaní bude zaoberať možnosťou revidovať, resp. znižovať paušálne sumy. 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, D. 

Zbudila) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 

 
UZNESENIE č. 18/2023 z 20. 6. 2023 

Rada schválila navýšenie alokovaného rozpočtu vo výzve 5/2023 pre  podprogram 1.2.1 o 30 tisíc eur. 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, D. 

Zbudila) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 

 

1.3 Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.1 v priebežnej  výzve č. 3/2023 

k protokolu č. Dist_4d_3_2023_P.2.1       

 

Predsedníčka komisie Jana Studená informovala členov rady formou videokonferencie o priebehu 

hodnotenia žiadostí v priebežnej  výzve č. 3/2023. Odborná komisia posudzovala 13 žiadostí, z ktorých 

odporučila podporiť 7 žiadostí v celkovej sume 42.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté 

rozhodnutia riaditeľa v zmysle zákona. 

 

• V diskusii s členmi rady predsedníčka odbornej komisie taktiež požiadala, aby sa v budúcnosti 

paušálne sumy uplatňovali aj pri podpore žiadostí v podprograme 2.1.3.   
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1.4.Informácia z rokovania odbornej komisie pre podprogram 2.3 vo výzve č. 1/2023 k protokolu č. APK 

_1_2023_2.3 

 

Predsedníčka komisie Kateřina Javorská informovala členov rady formou videokonferencie o priebehu 

hodnotenia žiadostí v priebežnej  výzve č. 1/2023. Odborná komisia posudzovala 63 žiadostí, z ktorých 

odporučila podporiť 63 žiadostí v celkovej sume 460.489,- eur. K odporúčaným žiadostiam ešte nebolo 

prijaté rozhodnutie riaditeľa v zmysle zákona. 

 

1.5 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 4 vo výzve č. 4/2023 k  protokolu č. Digi 

1_4_2023_P4 

 

Predseda komisie Michal Juhás informoval členov rady formou videokonferencie o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve č. 4/2023. Odborná komisia posudzovala 12 žiadostí, z ktorých navrhla 

podporiť 10 žiadosti v celkovej sume 167.100,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia 

riaditeľa v zmysle zákona. 

 

1.6 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve č. 4/2023 – dotácie k  protokolu 

č. EVV_1_4_2023 dotácia 

 

Predsedníčka komisie Zuzana Megová informovala členov rady formou videokonferencie o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve č. 4/2023. Odborná komisia posudzovala 19 žiadostí, z ktorých odporučila 

podporiť 13 žiadostí v celkovej sume 157.000,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli  prijaté 

rozhodnutia riaditeľa v zmysle zákona. 

 

1.7 Informácia z rokovania odbornej komisie pre program 3 vo výzve č. 4/2023 – štipendiá k  protokolu 

č. EVV_1_4_2023 štipendium 

 

Predsedníčka komisie Zuzana Megová informovala členov rady formou videokonferencie o priebehu 

hodnotenia žiadostí vo výzve č. 4/2023. Odborná komisia posudzovala 5 žiadostí, z ktorých odporučila 

podporiť 4 žiadosti v celkovej sume 6.400,- eur. K odporúčaným žiadostiam boli prijaté rozhodnutia 

riaditeľa v zmysle zákona. 

 

• Z diskusie členov rady vzišiel podnet Slavomíry Salajovej, aby fond reflektoval aktivity súvisiace 

s mediálnou výchovou medialnepozitivnytyzden.sk, ktoré organizuje napr. Rada pre mediálne 

služby s možnosťou napr. stať sa členom platformy Mediálna gramotnosť+. 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu z rokovania uvedených odborných komisií a 

návrhy súm finančných prostriedkov na podporu žiadostí, protokoly číslo: HF2/2023; DF2023_5 

1.2.1_dotacia_1; Dist_4d_3_2023_P.2.1; APK_1_2023_2.3; Digi 1_4_2023_P4;EVV_1_4_2023 

dotácia; EVV_1_4_2023 štipendium; predložené podľa článku 5 ods. 3 písm. b) VP AVF č. 1/2018 Štatút 

Audiovizuálneho fondu v spojení s informáciou o pridelení finančných prostriedkov fondu podľa § 4 

ods. 2 písm. h) zákona č. 518/2018 Z. z. o Audiovizuálnom fonde.  

 

 

2. ŽIADOSTI ŽIADATEĽOV O ZMENY V ZMLUVÁCH 
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Fond obdržal tri písomné žiadosti. 

Žiadosť prijímateľa What If Films, s.r.o. o zmenu termínu vyúčtovania projektu č. AVF 160/2022-

5/1.1.1, nakoľko zo strany žiadateľa došlo ku chybnému uvedeniu termínu vyúčtovania v elektronickej 

žiadosti pri podaní. 

Žiadosť žiadateľa Slovenský filmový ústav o posunutie termínu účinnosti zmluvy vo výzve 4/2023 

v podprograme 4.1 po 1.1. 2024. 

Žiadosť žiadateľa Slovenský filmový ústav o rozdelenie sumy v podporenej žiadosti v podprograme 3.1 

vo výzve 4/2023  na dve časti a uzatvorenie dvoch zmlúv, jedna s účinnosťou v  roku 2023 a druhá až 

v roku 2024. 

 
Rada berie na vedomie žiadosti žiadateľov a poveruje riaditeľa ich  kladným vybavením.   

 

3. ROKOVANIE O PERSONÁLNYCH ZÁLEŽITOSTIACH S POZVANÝMI HOSŤAMI 

 NA ZÁKLADE ŽIADOSTI ČLENOV RADY J. PAŠTÉKOVEJ, Z. GINDL-TATÁROVEJ, V. ŠTOFANÍKA a R. 

KOVÁČIKA  

Na základe listu od Ivana Petkova, právneho zástupcu  povereného zamestnankyňou fondu Katarínou 

Lukačikovou požiadali štyria členovia rady písomne predsedu o zaradenie tohto bodu do programu 7. 

rokovania. Predmetom bodu bolo vysvetlenie okolností dôvodu a postupu riaditeľa pri udelení 

písomných upozornení na neuspokojivé plnenie pracovných úloh č. 1/2023 a č. 2/2023.  

Predseda rady na prerokovanie tohto bodu programu pozval členov a predsedníčku Dozornej komisie 

AVF Ľubicu Vondrovú a zamestnankyňu fondu pani Katarínu Lukačikovú s jej právnym zástupcom. 

Rokovania o tomto bode sa zúčastnila za dozornú komisiu predsedníčka Ľubica Vondrová (formou 

videokonferencie) a pani Katarína Lukačiková.  

Pre zamedzenie vzájomného vplyvu sa členovia rady dohodli, že rokovanie sa rozdelí na časť 

s riaditeľom a časť s pani Katarínou Lukačikovou. 

Na úvod riaditeľ fondu popísal okolnosti vzniku písomných upozornení na neuspokojivé plnenie 

pracovných úloh č. 1/2023 a č. 2/2023, ktoré vyplynulo z jeho kontrolnej činnosti.  Zároveň informoval, 

že v súčasnosti došlo k dohode medzi fondom a právnym zástupcom zamestnankyne fondu o ukončení 

pracovného pomeru k 30.6. 2023. 

Zamestnankyňa fondu Katarína Lukačiková informovala radu o  priebehu a okolnostiach odovzdania 

oboch písomných upozornení na neuspokojivé plnenie pracovných úloh, ako aj o priebehu 

odstraňovania  bližšie nekonkretizovaných nedostatkov.  

 

Na základe vypočutia K. Lukačikovej  diskusie členov rady predložila členka rady Jelena Paštéková 

nasledovné uznesenie: 

 

Rada Audiovizuálneho fondu konštatuje, že riaditeľ svojím konaním pri výkone právomocí 

vedúceho nadriadeného zamestnanca voči zamestnankyni Audiovizuálneho fondu Kataríne 

Lukačikovej porušil závažne pracovnú disciplínu, keď v mesiacoch máj a jún 2023 konal 

v priamom rozpore s čl. IV a čl. V Etického kódexu Audiovizuálneho fondu zo dňa 24.3.2015 

tak, že nepravdivo, nekorektne, nevhodne a diskriminačne vytýkal uvedenej zamestnankyni 

domnelé a nepreukázané nedostatky v jej práci a realizoval nevhodné a nekorektné kroky 

k skončeniu jej pracovného pomeru. 

Hlasovanie: 

ZA: 4 (R. Kováčik, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, V. Štofaník)  

PROTI: 4 ( R. Remšík, S. Salajová, M. Švecová, D. Zbudila) 
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ZDRŽAL SA: 1 (B. Struss).  

Rada uznesenie neschválila 

 

Po hlasovaní a  diskusii k   uzneseniu  členov rady za prítomnosti predsedníčky Dozornej komisie 

navrhla Slavomíra Salajová uznesenie: 

 
UZNESENIE č. 19/2023 z 20. 6. 2023 

 

Rada na základe prerokovania bodu rokovania o personálnych záležitostiach s pozvanými hosťami 

s ohľadom na danú situáciu žiada dozornú komisiu o preskúmanie postupu riaditeľa pri kontrole 

pracovných povinností a ukončení pracovného pomeru so zamestnankyňou Katarínou Lukáčikovou 

s ohľadom na právne predpisy a vnútorné predpisy s prihliadnutím na článok IV a V Etického kódexu 

Audiovizuálneho fondu. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA: 9 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, R. Remšík S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, D. 

Zbudila) PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada uznesenie schválila 

, 

 

4. INFORMÁCIA O ČINNOSTI DOZORNEJ KOMISIE 

 

• Predsedníčka Dozornej komisie Ľubica Vondrová informovala o  činnosti od ostatného 

rokovania. Dozorná komisia pokračuje vo svojej plánovanej kontrolnej činnosti, aktuálne 

preveruje projekty Svetlonoc a Teren.  Ich kontrola by mala byť ukončená na júnovom 

rokovaní.  

• Na základe výsledkov rokovania riaditeľa fondu so Slovenskou komorou audítorov riešila 

komisia aj konkrétnu podobu správy audítora pre vyúčtovanie žiadosti o dotáciu, aby spĺňala 

pre fond potrebné náležitosti.  

• Dozorná komisia požiadala o zaradenie návrhu Organizačnej štruktúry fondu na jej rokovanie, 

najmä v súvislosti s aktuálnymi personálnymi otázkami. 

• Dozorná komisia odporúča rade fondu odklad   schvaľovania organizačného poriadku fondu až 

do jej stanoviska.  

• Týmto sa bod 7. programu presunul na augustové rokovanie rady. 

 

Členka rady Zuzana Gindl-Tatárová z dôvodu dlhodobo plánovanej účasti na zasadnutí exekutívnej 

komisie fondu Eurimages musela opustiť rokovanie rady a  požiadala, aby sa bod  9. programu: 

Informácia o odozve odbornej verejnosti na výzvu pripomienkovať  „Tabuľku pre výpočet podielu 

slovenského zastúpenia“ presunul na augustové rokovanie. 

 

5. INFORMÁCIA O ČINNOSTI AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU V OBDOBÍ MEDZI ZASADNUTIAMI A 

KONTROLA PLNENIA ÚLOH A UZNESENÍ 

 

5.1 Informácia o činnosti Audiovizuálneho fondu 
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Riaditeľ fondu informoval  o svojej účasti na MFF v Cannes, kde sa na filmovom trhu zúčastnila aj SFA 

v spoločnom Česko-slovenskom stánku. Riaditeľ sa počas pobytu v Cannes zúčastnil na zasadnutí EFAD, 

kde sa riešili najmä témy definície nezávislého producenta a európskeho filmového diela, ako aj 

implementácia smerníc Európskej komisie do právnych systémov jednotlivých členských krajín. Ďalej 

sa zúčastnil rôznych bilaterálnych rokovaní a najmä na stretnutí iniciatívy BPEx (Best practice 

exchange), ktorá združuje riaditeľov filmových fondov. Riaditeľ absolvoval aj stretnutie so zástupcami 

platformy Netflix a výsledkom je úsilie zorganizovať spoločné stretnutie českej a slovenskej delegácie 

so zástupcami Netflix na MFF Karlove Vary. 

Riaditeľ fondu informoval, že sa zúčastnil aj filmového festivalu v Zlíne, kde bol na rokovaní vzniknutej 

asociácie filmového vzdelávania a najmä prezentácií zahraničných skúseností v tejto oblasti. 

Riaditeľ fondu informoval členov rady o písomnej odpovedi MK SR na žiadosť fondu o navýšenie 

rozpočtu fondu, ktorej ministerstvo nevyhovelo. 

Zároveň informoval o sérii stretnutí s niektorými zástupcami odbornej verejnosti, producentami, 

distributérmi o pracovných materiáloch na prípravu novej štruktúry podpornej činnosti. 

 

5.2 Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

Riaditeľ informoval o náplni činnosti SFA od ostatného rokovania rady. Zástupkyňa SFA Zuzana 

Bieliková  sa zúčastnila na prezentácii Slovenska na filmovom trhu na MFF v Cannes, kde absolvovala 

rokovania a odborné podujatia EUFCN a AFCI, ako aj množstvo informačných stretnutí s predstaviteľmi 

produkčných spoločností so záujmom o možnosti realizácie audiovizuálnych diel na Slovensku.  

Zástupkyňa SFA  sa v čase rokovania rady zúčastňovala na sprievodnom programe MFF Art Film Fest 

v Košiciach v sekcii pre filmových profesionálov, kde vystúpila na panelovej diskusii o rozvoji pracovnej 

sily v audiovízii a na diskusii na aktuálnu tému   „Green filming“. 

 

5.3 Kontrola plnenia úloh a uznesení 

 

čís. 

úlohy/uznesenia 

Úloha/uznesenie Zodpovedný Termín 

2023/4.01 

 

Pripraviť návrh na revíziu dokumentov uvedených v § 4 ods. 

2 písm. a) a písm. p) zákona (štatút fondu a rokovací poriadok 

rady) 

predseda rady  Augustové  rokovanie 

rady 

2023/4.02 

 

Pripraviť návrh na revíziu dokumentov uvedených v § 4 ods. 

2 písm. b) a písm. c) zákona (zásady, spôsob, kritériá 

hodnotenia žiadosti a zásady poskytovania finančných 

prostriedkov z fondu) 

 

riaditeľ  v procese 

2023/6/01 Na júnové rokovanie rady riaditeľ fondu predloží 

komplexnejší materiál, ktorý bude rozpracovávať a 

konkretizovať jeho  návrhy, vízie, plány a priority v oblasti 

podpornej činnosti, harmonogram a ich realizácie, v podobe  

- východiská, návrh zmien a ich zdôvodnenie, ktoré 

zohľadnia aj návrhy a požiadavky z diskusie členov rady 

o splnení úlohy č. 2023/3.05. 

 

riaditeľ splnená 
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2023/6/02 Na júnovom rokovaní rady Mgr. Marta Švecová v rámci 

možností informuje radu o zmenách legislatívy v ČR 

a súvisiacich diskusiách ohľadom týchto zmien. 

Marta Švecová Splnené na rokovaní 

2023/6/03 Riaditeľ bude rade štvrťročne predkladať informáciu 

o uskutočnených zahraničných pracovných cestách 

a zhodnotenie ich prínosu pre AVF. 

riaditeľ Splnené na rokovaní 

 

 

Rada Audiovizuálneho fondu vzala na vedomie informáciu o činnosti Audiovizuálneho fondu 

a Slovenskej filmovej agentúry a kontroly plnenia úloh a uznesení. 

 

Po tomto bode programu sa z rokovania rady ospravedlnil člen Vincent Štofaník, ktorý musel opustiť 

zasadnutie pre neplánované, operatívne rokovanie vedenia RTVS. 

 

6. INFORMÁCIA RIADITEĽA O USKUTOČNENÝCH PRACOVNÝCH CESTÁCH V DRUHOM ŠTVRŤROKU 2023 

O absolvovaných pracovných cestách riaditeľ informoval v bode č.  5.  

 

7.NOVÝ ORGANIZAČNÝ PORIADOK  KANCELÁRIE AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU  

Na základe žiadosti Dozornej komisie bol tento bod presunutý na augustové rokovanie rady. 

 

 

8.ÚPRAVA ŠTRUKTÚRY PODPORNEJ ČINNOSTI AVF 2023 A ALOKÁCIE FINANĆNÝCH 

PROSTRIEDKOV NA PODPORU AUDIOVIZUÁLNEJ KULTÚRY – POKRAČOVANIE V ROKOVANÍ   

 

Riaditeľ predložil rade materiál, v ktorom sa odvoláva na  záväzky z minulých období s cieľom 

percentuálne rozdeliť finančné prostriedky na jednotlivé programy uvedené v štruktúre podpornej 

činnosti na rok 2023 ako aj na plánované výzvy na druhý polrok 2023. 

Rada bola informovaná, že fond sa zaoberá záväzkami z minulých rokov,  ktorých súhrnná výška 

dosahuje hodnotu takmer ročného rozpočtu fondu. 

Riaditeľ vzhľadom na zachovanie podpornej činnosti pokladá za potrebné znížiť alokácie predovšetkým 

v programe 1. 

 

• V nadväznosti na diskusiu v bode 8. sa rada rozhodla uskutočniť mimoriadne rokovanie na 

začiatku augusta 2023 a poverila kanceláriu fondu zaslať jej členom návrh viacerých možných 

termínov. 

 

9. INFORMÁCIA O ODOZVE ODBORNEJ VEREJNOSTI NA VÝZVU PRIPOMIENKOVAŤ „TABUĽKU 

PRE VÝPOČET PODIELU SLOVENSKÉHO ZASTÚPENIA“ 

Na základe žiadosti členky rady Zuzany Gindl-Tatárovej  bol tento bod presunutý na augustové 

rokovanie rady 

 

 

10. INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE ZMIEN LEGISLATÍVY v ČR V SÚVISLOSTI S PREMENOU 

STÁTNÍHO FONDU KINEMATOGRAFIE 

Členka rady Marta Švecová informovala, že návrh nového českého zákona o Audiovizuálnom fonde 

bude v auguste 2023 už v prvom čítaní v Snemovni ČR. Zásadná zmena, ktorá pribudne do činnosti 
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budúceho fondu je podpora audiovizuálnej tvorby pre televízne vysielanie a zmena organizačnej 

a riadiacej štruktúry fondu. Legislatívne zmeny sú viazané na zmenu Audiovizuálneho zákona, ktorý je 

naplánovaný až na rok 2024. 

 

 

11. RÔZNE 

V nadväznosti na splnenie úlohy riaditeľa č. 2023/6/01 a návrhov niektorých predsedov odborných 

komisií pri prezentácii výsledkov hodnotiaceho procesu sa rada dohodla že predložené materiály ku 

koncepčným zmenám Štruktúry podpornej činnosti 2024 prerokuje s riaditeľom na platforme 

pracovnej skupiny, ktorej členmi budú všetci členovia rady. Stretnutie pracovnej skupiny sa uskutoční 

na základe viacerých  navrhnutých termínov v priebehu augusta 2023. 

 

 

Zapísal:  PhDr. Andrej Obuch 

 

Overovateľka:  Mgr. Barbora Struss 

 

 

Bratislava 20. 06. 2023 

 

 Ing. Dušan Zbudila 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

na vedomie: riaditeľ, dozorná komisia AVF 


